

Unifor LOCAL 1990

May
2024



Every Summer has a story, make yours a bestseller!

We are now entering our spring and summer seasons. This brings on many feelings, some excitement and some sadness. This is a time we will be saying good-bye to many that are retiring this June, to those members you will all be dearly missed but we wish you much joy in your well deserved new outlook in life. For others we are entering a time of uncertainty with our positions for next year, please know we are all on this roller called life together.

Just a reminder that members are able to find all of the same information that's on our newsletter, on our Website, Facebook page and/or Instagram. As always you can also reach out to your Area Director for any questions you may have.

A reminder that the Calgary Catholic District has a PG day on Monday June 10, 2024. Our next Annual Meeting is May 22, 2024 on Google Meet. Last day of classes for summer vacation is June 26, 2024. The regular CSSD calendar returns September 3, 2024 and the Modified on August 2, 2024.

Enjoy your Summer, from Your Unifor executive.

Next Annual Meeting is Wednesday, May 22, 2024

Unifor AGM Google Meet

MEETING DATES:

Start time: 7:00 PM

Annual General Meeting
via: Google Meet
Wednesday, May 22, 2024

General Meeting via Google Meet:
September 2024

**Link to Registration
for all 2024 meetings:**

<https://forms.gle/zsdGN6Mft2diNsjL9>

Follow us on the Socials:



[Local 1990unifor](#)



[CSSD and CSF-Unifor Local 1990](#)



Wednesday, May 22 - 7-8 PM

Google Meet joining info

Video call link: <https://meet.google.com/dpk-ijjb-pup>

Or dial: +1 604-774-8364 PIN: 640079388

More phone numbers: <https://tel.meet/dpk-ijjb-pup?pin=8796175235172>

Please RSVP for this meeting and future 2024 meetings [HERE](#). If you registered this year already, the google form will say: "You've already responded." Feel free to edit your response at the same link.

Email secretary@uniforlocal1990.com with suggestions, questions, or additional items you would like to discuss at our next meeting.

Information for the meeting will be uploaded to this folder: https://drive.google.com/drive/folders/1sH_CkCSv40S7DBZ-PP31rwNzfiltUpaT?usp=sharing

May 22, 2024 Annual General Meeting Draft Agenda:

Opening: Prayer, Territorial Acknowledgment, Harassment Policy, Meeting Rules

- 1) Scholarship Presentation
- 2) Approval of Agenda
- 3) Approval of May 30, 2023 AGM Minutes
- 4) Bylaw Approval of amendments
- 5) President Report
 - a. EA Consultation Report
- 6) Financial Report
- 7) Committee Announcements:
 - a. Social Committee
- 8) Questions from members
- 9) Adjournment

Members are encouraged to reach out to their Regional Director (using their personal email), for individual issues and questions.

UNIFOR LOCAL 1990 EXECUTIVE

President - Debbie Todd

president@uniforlocal1990.com

Vice President - Jill Hadden

Vicepresident@uniforlocal1990.com

Treasurer - Candace Grenkow

treasurer@uniforlocal1990.com

Recording Secretary - Allison East

secretary@uniforlocal1990.com

REGIONAL DIRECTORS

AREA A - Stephanie Gilhooly

Area-a@uniforlocal1990.com

AREA B - Michele Lutness

Area-b@uniforlocal1990.com

CSF - Danielle Guiot

csf@uniforlocal1990.com

AREA D - Kathleen Conroy

Area-d@uniforlocal1990.com

UNIFOR LOCAL SCHOLARSHIP

The Scholarship Committee will be announcing the winners at our AGM on May 22, 2024.

OTHER IMPORTANT MEMBER DATES

Year End Party and Retirement Celebration!!

[See Year End Party Poster](#) [See Retirement Poster](#)

June 5, 2024 -Triwood Community Centre 5:00 pm - 9:00 pm

PLEASE NOTE: **Registration is required.**

If you are attending the party but not retiring, please register using this [form](#).

If you are retiring, please fill out this [form](#).

DID YOU KNOW?

If you are thinking about applying for EI this summer you can apply on our last day of work. It is quite easy to do, you will need to know how much you make hourly as well as your social insurance number. It usually only takes 30 minutes to complete. If you have any other questions regarding EI you can ask our National Rep **Della Rogers** at DELLA2@ME.COM she is our EI-CPP Unifor Committee Contact.

There is an Educational Assistant PG session offered now.

<https://calgarycatholicschools.sharepoint.com/sites/ePDCurr>

Unsure who your Regional Director is? You can find it on our Unifor website or push on the link below!

<https://www.uniforlocal1990.ca/local/local-1990/about>



FRANCOSUD

Voici les saisons de printemps et d'été. Cela suscite de nombreux sentiments, une certaine excitation et une certaine tristesse. C'est le moment où nous dirons au revoir à plusieurs de ceux qui prendront leur retraite en juin, à ces membres qui vous manqueront tous beaucoup, mais nous vous souhaitons beaucoup de joie dans votre nouvelle vie bien méritée. En tant que section locale 1990, nous souhaitons que vous créiez de beaux souvenirs cet été.

Juste un rappel que les membres peuvent retrouver toutes les mêmes informations que celles présentes sur notre newsletter, sur notre site Internet, notre page Facebook et/ou Instagram.

Veuillez assister aux réunions. [Rendez-vous le 22 mai 2024 à 19h00 pour notre réunion AGA!](#)

Réunion Unifor AGM Google Meet

mercredi 22 mai, 2024 · 7–8 pm

Google Meet joining info

Video call link: <https://meet.google.com/dpk-ijjb-pup>

Or dial: +1 604-774-8364 PIN: 640079388

Retraités

Vous partez à la retraite cette année? Assurez-vous d'informer le conseil Francosud de vos plans de retraite et de leur donner la permission d'informer le syndicat Unifor afin que nous puissions traiter vos honoraires de retraite. N'oubliez pas de vous assurer que vos prestations sont en règle avant votre dernier jour d'école, car vos prestations cesseront le dernier jour d'école. Si vous avez des questions concernant les prestations, veuillez contacter les RH du FrancoSud.

Bourse d'étudiant - Syndicat Unifor

UNIFOR remet annuellement une bourse d'études à un enfant des employés de Francosud pour l'aider à poursuivre ses études. La date limite pour appliquer pour la bourse était avril 2024. Nous avons un gagnant pour la bourse d'étude de \$2000,00 et la personne gagnante sera présentée lors de l'AGA le 22 mai 2024. Merci à ceux et celles qui ont soumis leur candidature. Félicitations!



Fête de fin d'année et célébration de la retraite !!

[Voir l'affiche ci-jointe](#)

5 juin 2024 - Centre communautaire Triwood, 17h00 - 21h00

VEUILLEZ NOTER : Tous les participants doivent se [préinscrire](#) à cet événement.



Saviez-vous?

Si vous envisagez de présenter une demande d'assurance-emploi cet été, vous pouvez présenter votre demande lors de votre dernier jour de travail. Cela ne prend généralement que 30 minutes. Si vous avez d'autres questions concernant l'assurance-emploi, vous pouvez les poser à notre représentante nationale Della Rogers à DELLA2@ME.COM. Elle est notre personne-ressource pour le comité Unifor AE-CPP.

Prairie Regional Council in Regina, Saskatchewan on May 1-3, 2024

Local 1990 Executive (Left to right): Allison East, Danielle Guiot, Stephanie Gilhooly, Candace Grenkow, Kathleen Conroy, Michele Lutness, Debbie Todd and Unifor Alberta Regional Director, Steve

Kerrigan

